

# Styrelsemöte

**Datum:** 2017-10-20

**Närvarande:**

Elena Pettersson  
Joakim Byvik  
Magnus Görander  
Kevin Rylander Nordberg  
Philip Andersson

## Inledning


- § 1. Mötets öppnande och behöriga utlysande**  
Mötet öppnas 12:02 av Elena Pettersson.  
**Styrelsen beslutar att** mötet är behörigt utlyst.
- § 2. Val av mötespresidium**  
**Styrelsen beslutar att** välja Elena Peterson till mötesordförande, Joakim Byvik till sekreterare och Magnus Görander till justerare.
- § 3. Godkännande av dagordning**  
**Styrelsen beslutar att** godkänna dagordningen med tillägget av tre(3) övriga frågor
- § 4. Föregående protokoll**  
Inga protokoll finns att lägga till handlingarna

## Beslut

- § 5. Arbetsordning**  
Den arbetsordning som ligger som förslag innehåller fortfarande kommentarer från dess remissperiod. Styrelsen beslutar att bordlägga fastställandet av styrelsens arbetsordning till nästa möte.
- § 6. Handlingsplan**  
Den handlingsplan som ligger som förslag innehåller fortfarande kommentarer från dess remissperiod. Styrelsen beslutar att bordlägga fastställandet av styrelsens handlingsplan till nästa möte.
- § 7. Fyllnadsval Novitas Styrelse**  
Novitas styrelse vill att kårstyrelsen ska fyllnadsvälja Paolo Zaarour till ledamot i Novitas styrelse.  
**Styrelsen beslutar att** välja Paolo Zaarour till ledamot i Novitas styrelse för verksamhetsåret 2017/2018

## Rapport

- § 8. Rapport från samtliga**  
Samtliga rapporterar arbetet från den gångna veckan. Speciellt lyfts att introduktionen är i det stora hela avslutad där samtliga TACK har ägt rum. Kårsamarbetsmöte har hållits i Halmstad där Joakim och Elena närvarade. Inte lika lyckat som föregående möte eller tidigare möten. Diskussionerna tog aldrig riktigt fart. Days of Knowledge har ägt rum, kontakter har etablerats och en

  
-B MG



extern part nämnde möjligheter till donationer till studentkåren. Arbetet flyter på som vanligt.

## Diskussionsärenden

### § 9. Interpellation FUM

Interpellationssvaret är nästan klart. Beslutsgenomgången är det som saknas. Joakim tar på sig att svara på interpellationen vid FUM.

### § 10. För-FUM

Diskussionen bordläggs till nästa styrelsemöte.

### § 11. Presentation FUM

Presentation av styrelsens arbete ska göras inför FUM. Mötet kommer fram till att två(2) slides per person ska sättas samman med relevant info från personens ansvarsområde. Joakim ska skapa en presentation som ska användas. Magnus och Philip tar på sig att presentera för FUM.

### § 12. Projektgrupper

Hälsoveckan har ingen projektgrupp. Magnus och Joakim tar på sig att hjälpa Elena med hälsoveckan.

### § 13. Toablad v.43

Nästa Toablad diskuterades och idéer för innehåll lades fram.

### § 14. Samarbeten/rabatter

Diskussionen bordläggs till nästa styrelsemöte

### § 15. Studentstad Borås och Borås Näringsliv

Elena har haft möte med Borås Näringsliv och diskuterat student och näringslivssamverkan. Mötet diskuterades.

## Avslutning

### § 16. Övriga frågor

Möjlig donation under Days of Knowledge. Philip ska bjuda in personen och diskutera detta.

Next & Now – Inbjudan till nästa möte har inkommit. Läggs ut i KS FB grupp där förslag på personer att skicka kan ges.

Val av studentrepresentanter i programråd. HB väljer just nu studenter. Dessa namn skickas till Kevin som sedan lyfter dessa i UU för att väljas i KS.

### § 17. Nästa möte

2017-10-26 16:15

EP  
JD MG



**§ 18.**

**Mötets avslutande**

Mötet avslutas 12:57

---

Elena Pettersson  
Mötesordförande

---

Joakim Byvik  
Mötessekreterare

---

Magnus Görander  
Justerare